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Abstract (en)
Microwave method of heating a food product (1) of the type comprising a base (3) of dough or equivalent, and a more or less water-rich topping (4)
characterised in that the food product (1) is firstly placed with its base (3) on a support (5) comprising a microwave absorbing material (6); then the
food product (1) and the microwave absorbing material (6) are subjected to microwave radiation, and finally the topping (4) is subjected to infrared
radiation. <IMAGE>

Abstract (fr)
Procédé de chauffage par micro-ondes d'un produit alimentaire (1) du type comportant une base (3) de pate a pain ou équivalent et une garniture
(4) plus ou moins riche en eau caractérisé en ce qu'on pose d'abord le produit alimentaire (1) par sa base (3) sur un support (5) comportant une
matiére absorbante (6) pour les micro-ondes ; puis on soumet le produit alimentaire (1) et la matiére absorbante (6) pour les micro-ondes a un
rayonnement micro-ondes, et enfin on soumet la garniture (4) a un rayonnement infrarouge.
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